

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix - Travail - Patrie

MINISTÈRE DES TRANSPORTS

SECRETARIAT GENERAL

DIRECTION DES TRANSPORTS ROUTIERS



REPUBLIC OF CAMEROON
Peace - Work - Fatherland

MINISTRY OF TRANSPORT

SECRETARIAT GENERAL

DEPARTMENT OF ROAD TRANSPORT

N° **080** **0000** **11** **0**
/CR/MINT/SG/DTR/SDPSR/CBL/COM/SFCAM/CA

Yaoundé, le **26 AOÛT 2025**

COMMUNIQUE-RADIO

Le Ministre des Transports informe les candidats au concours de formation de 120 experts en sécurité routière, que la liste provisoire des candidats autorisés à prendre part audit concours est affichée dans les délégations régionales des Transports, et peut également être consultée sur le site internet du Ministère des Transports à l'adresse : www.mintransports.cm.

A cet effet, il invite les concernés à se présenter le samedi 30 août 2025, à l'Ecole Normale Supérieure de Yaoundé, au plus tard à 07 heures précises, munis de la carte nationale d'identité, du permis de conduire et du récépissé de dépôt du dossier, pour les modalités d'enregistrement./-


NGALLE BIBEHE Jean Ernest Masséna

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace-Work-Fatherland

MINISTRY OF TRANSPORT

SECRETARIAT GENERAL

DEPARTMENT OF ROAD TRANSPORT



REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix-Travail-Patrie

MINISTRE DES TRANSPORT

SECRETARIAT GENERAL

DIRECTION DES TRANSPORTS ROUTIERS

No. 080 /CR/MINT/SG/DTR/SDPSR/CELCOM//CELTRAD/SFCAM/CA

Yaounde, 26 AOUT 2025

PRESS RELEASE

The Minister of Transport hereby informs candidates who registered for the Entrance examination to train 120 Road Safety Experts that, the draft list of candidates authorised to seat for said exam has been posted in Regional Delegations of Transport, and can be consulted on the website of the Ministry of Transport at: www.mintransports.cm

To this effect, those concerned are requested to be present on Saturday 30 August 2025, at the Higher Teacher Training College, Yaounde, latest 7am with their ID Cards, driver's licence and the submission receipt of the file, for registration modalities.



NGALLE BIBEHE Jean Ernest Masséna



Ensemble, faisons de la sécurité routière une priorité.
Tsanthar let's make road safety a priority

